

Title (en)

Transportable fire extinguishing device.

Title (de)

Transportables Feuerlöschgerät.

Title (fr)

Extincteur d'incendie transportable.

Publication

EP 0247211 A1 19871202 (DE)

Application

EP 86106862 A 19860521

Priority

EP 86106862 A 19860521

Abstract (en)

The device has a container (13) for the extinguishing means, a pressurised gas cylinder (15) and associated fittings (20) which are arranged together in a housing which can be opened. The housing, together with the associated substructure, is now to be constructed as a compact unit and such units are to be stacked easily in a close arrangement adjacently or one above the other, simple transportation being provided by means of suitable handling equipment, in particular also for the stacking. For this purpose, the housing is essentially a cuboid container (1) having a self-supporting frame (2) which has a bottom (8) which can be gripped from below between feet (2) and stacking devices (23, 24; 31, 32). <IMAGE>

Abstract (de)

Gegenstand der Anmeldung ist ein transportables Feuerlöschgerät mit einem Löschmittelbehälter (13), einer Druckgasflasche (15) und zugehörigen Armaturen (20), die zusammen in einem zu öffnenden Gehäuse angeordnet sind. Bei einem solchen Gerät soll nun das Gehäuse einschließlich der zugehörigen Unterkonstruktion als kompakte Einheit ausgebildet sein und diese Einheit leicht in dichter Anordnung nebeneinander sowie übereinander gestapelt werden, wobei ein leichter Transport mittels geeigneter Handhabungsgeräte, insbesondere auch für das Aufeinanderstapeln gegeben ist. Dazu ist das Gehäuse ein im wesentlichen kubischer Containter (1) mit einem selbsttragenden Gestell (2), der zwischen Standfüßen (2) einen untergreifbaren Boden (8) und Stapelvorrichtungen (23, 24; 31, 32) besitzt.

IPC 1-7

A62C 13/00; A62C 33/00

IPC 8 full level

A62C 13/00 (2006.01); **A62C 27/00** (2006.01); **A62C 35/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

A62C 13/00 (2013.01); **A62C 27/00** (2013.01); **A62C 35/20** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3878896 A 19750422 - WHITE ERNEST M, et al
- [A] EP 0083485 A1 19830713 - LOCKHEED CORP [US]
- [A] DE 2741126 A1 19790322 - WEINSBERG KAROSSERIEWERKE
- [A] US 3695988 A 19721003 - STEIGERWALD KARL HEINZ
- [A] GB 1572101 A 19800723 - SEA & LAND PIPELINES

Cited by

US5857526A; JP2013184031A; GB2305121A; GB2252243A; GB2252243B; DE19910317B4; EP1034815A3; NL1011861C2; FR2646782A1; US5607020A; KR102467314B1; JP2016140583A; JP2010188151A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0247211 A1 19871202; EP 0247211 B1 19910206; AT E60717 T1 19910215; DE 3677505 D1 19910314; ES 2004415 A6 19890101; NO 168870 B 19920106; NO 168870 C 19920415; NO 872113 D0 19870520; NO 872113 L 19871123

DOCDB simple family (application)

EP 86106862 A 19860521; AT 86106862 T 19860521; DE 3677505 T 19860521; ES 8701384 A 19870508; NO 872113 A 19870520